
geachte heer Oet, geachte griffie 

 
Donderdagavond 12 februari waren er diverse thematafels tijdens de 
informatieavond over de PWA-kazerne, zelfs meer dan aangekondigd in het 

infopakket dat 5 februari was gefolderd door de gemeente. Omdat ik in het deel van 
de wijk woon waar deze infopakketten bezorgd waren, heb ik de avond goed voor 
kunnen bereiden. Tot mijn grote teleurstelling bleek Thematafel 8. ´Aanvullende 

vragen Gouda Noord 14-1-2015´ niet ingericht te zijn. Omdat deze vragen in het 
infopakket onvolledig beantwoord worden, had ik ze definitief willen ophelderen 
donderdagavond. Daar is het nu niet van gekomen. 

Ik verzoek u dus onderstaande vragen toe te voegen aan de vragen die bewoners 
gesteld hebben aan de andere tafels, die nog op de beantwoording wachten die 

avondvoorzitter Deetman heeft toegezegd. Ik heb de griffie cc gemaild, zodat het 
aan het dossier toegevoegd kan worden. Hier zijn de vragen die ik had voorbereid 
(de nummering volgt die van het infopakket van 5 februari). 

 
En kunt u aangeven wanneer de vragen van alle thematafels schriftelijk 
beantwoord worden, dat is toch wel ruim voor de Raadszittingen van 2 en 4 

maart? 
8.1 wie is portefeuillehouder, alle vier, De Laat en Tetteroo coördineren. Maar 
waarom geeft geen van vieren invulling aan de portefeuille: 

- Onderwijs: Bergman (D66) laat het leerwerkgedeelte van het onderwijsprogramma 
sneuvelen om ruimte te maken voor en centrum waarvoor geen huisvestingsplicht is 
- Ruimtelijke Ontwikkeling: Tetteroo (PvdA) kijkt niet naar de inpasbaarheid en offert 

een hele woonwijk op aan een megalomaan sociaal experiment waar het in de 
Oosterwei al misgaat bij een zevende van de omvang 
- Financiën: houdt zich niet aan de memo van 9 september dat er geen financieel 

risico mag zijn, met alle onderzoeken, infrastructurele maatregelen, ongewisse 
bunkersloop, vrijvallend terrein van Gemiva nadat de prikkelgevoelige autisten naar 
hun eigen locaties overgeheveld zijn, dalende WOZ-opbrengsten in de hele stad, 

schadeclaims van gedupeerde bewoners en juridische kosten zowel civielrechtelijk 
als bestuursrechtelijk in geval de Gemeenteraad zou falen de democratie te 
herstellen. 

- Verkeer: Niezen (Groen Links) laat enorme hoeveelheid vervoersbewegingen 
ontstaan tussen wijken en van buitenaf een wijk in, die niet nodig zijn. En neemt  als 
ambassadeur voor Fietsveiligheid 2015 niet de scholierenroute in bescherming maar 

is bereid er een autobaan van te maken. 
 
8.2 geldt dit ook voor Kamervragen die sindsdien gesteld zijn of nog gesteld gaan 

worden bijvoorbeeld over het vrouwenstandpunt van het ICC en de bijbehorende 
onderwijsfuncties? 
 

8.3 Loopt er een reserveringsvergoeding nu het complex niet tijdig aan de 
oorspronkelijke gegadigden toegekend is en zo ja wie betaalt die? 
 

8.4 Heeft de forensisch accountant onderzocht of donerende partijen een dekmantel 
zijn voor duistere praktijken? zo nee: hoe kan het college dan zeker zijn dat er geen 
antidemocratische krachten achter het ICC-initiatief schuilgaan? 

 
8.4b: Een verhuurder van bunkersloopmaterieel heeft aangegeven voor dit project 
geen materieel te willen verhuren. Is de sloper wel ter zake kundig en welk materieel 

denk zij/hij in te zetten? 
 



 

 
8.5 wanneer is die rondleiding en is het ondergrondse deel ,dat getuigen hebben zien 
bouwen en een betonstorter vandaag op Telegraaf.nl verklaart te hebben aangelegd, 

bij de rondleiding inbegrepen? 
 
8.6 Is u van behoorlijk bestuur wél iets bekend, zoals bij de verontruste bewoner die 

ons 20 januari  hierover een document deed toekomen? 
 
8.7 Hoe rijmt u dit antwoord met de kennelijke noodzaken muren op te richten om 

vrouwelijk personeel van Ark/Gemiva aan het zicht te onttrekken, komen deze 
muren er nu ook langs het trottoir rondom het complex? 

 
8.8 De vraag gaat over woningwaarde, niet over schadevergoeding in relatie tot de 
bestemmingsplan wijzing. Waarom wordt deze niet beantwoord terwijl van niet-

bestaande bedrijven wél gesteld wordt dat ze in waarde dalen? Zie de ervaring in 
Oost Groningen. Waarom wordt deze vraag niet beantwoord? 
 

8.9 Het is wél aan de orde want makelaars verklaren al dat woningen in Gouda 
Noord geheel en al onverkoopbaar zijn momenteel. Krijgt de wijk vrijstelling van 
WOZ-belasting nu de woningwaarde op nul gesteld kan worden? 

 
8.10 Zijn  de ervaringen met gezamenlijk lokaalgebruik in Oosterwei meegenomen? 
Is De Ark echt enthousiast over het schrappen van de leerwerkplekken en Gemiva 

over het vervallen van de prikkelarme omgeving of heeft u ze er toe bewogen  zich 
positief uit te laten? 
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